
Program setkání 26.11.2024 

1. Jak se daří parlamentnímu stromu 

2. Oběd na přání 

3. Podrobnosti k připravovaným listopadovým akcím 

4. Návrhy na popisky na dveře 

 

1. Třináctého listopadu jsme zasadili svůj parlamentní strom - jabloň. Páťáci navrhli, 

abychom zjistili, jak se mu daří. Sami se přihlásili o první „návštěvu stromu“. Petr 

navštívil náš stromek ihned po parlamentu a zjistil, že je vše v pořádku a že zatím není 

potřeba stromek zalévat, protože pršelo, byla mlha nebo lehce sněžilo. Další návštěvu 

stromu plánujeme na prosinec. 

2. Dvacátého listopadu nám paní kuchařky uvařily oběd na přání – kuřecí nugetky, 

bramborovou kaši, okurku, ovocný čaj a Míša řezy. Zhodnotili jsme, jak nám chutnalo. 

Nemělo to chybu. Další oběd na přání už máme domluvený s paní vedoucí ŠJ. Termín 

bude až po Vánocích. 

3. Plánovanou akci Den nekuřáků jsme prozatím museli odložit, protože osmáci, kteří 

celou akci připravovali, byli nemocní. Další termín navrhneme až po Vánocích.  

Ještě jednou jsme projednali, jak proběhne Plyšákový den, prohlédli plakáty a pověřili 

jsme Kubu pořízením foto na 2. stupni a zástupce z prvního stupně, aby se domluvili na 

foto se svými třídními.   

7.A upřesnila termín Vánoční stezky pro školní družinu, bude 12.12. v odpoledních 

hodinách. Sedmáci už mají téměř vše připraveno a domluveno se školní družinou. 

4. Parlamenťáky oslovil pan ředitel, aby zorganizovali ve škole „výběrové řízení“ na 

nejlepší návrh na popisky na dveře, šatny a kabinety. Návrhy mají být v barvách 

školního loga. Každá třída nebo i jednotlivec může svůj návrh připravit do další schůzky 

parlamentu, která bude 3.12.2024.   

 

 

     


